

## Skolebestyrelsesmøde d. 11. august kl. 18.00 – 20.00

Mødested: personalerummet

Forplejning: portionsanretning

**Deltagere:** Jane Kilgast Kristensen, Frank Konrad Thygesen, Catrine Grønberg Jensen, Jannie Elkær Bisgaard, Ane Toft, Torben B Kragelund, Kirsten Vibjerg, Jeannette Bach Drastrup, Ulla Hald, Dorthe Bøgh, Luise Løt Nørholt,

**Afbud:** Torben, Catrine, Frank (uden afbud)

|   | Emne                                | Hvad skal vi udrette   | Ansvarlig                         | Tid     | Beslutning, hvem gør hvad og deadlines  |
|---|-------------------------------------|--|-----------------------------------|---------|---|
| 1 | Indflyvning                         | -  |                                   | 18.00 – |   |
| 2 | Mødeleder                           |  | Frank/ Jannie                     | -       |   |
| 3 | Valg af mødeleder for kommende møde |  |                                   | -       | Luise   |
| 4 | Skolestart Corona                   | Information om skolestart<br>Rammer for undervisningen<br>Samarbejde | Kirsten/Ulla/Dorthe/<br>Jeannette | 18.05 - | Forældrebrevet om skolestart kom sent ud – da der var en Aula<br>brist.<br>Vi laver skole ud fra de retningslinjer, som er lagt af sst.<br>Vi har stadig fokus på at få en fælles forståelse af tolkningen af |

|   |  |   |               |       |  |
|---|--|---|---------------|-------|--|
|   |  |   |               |       | <p>reglerne, så de bliver meget tydelige.</p> <p>Det er svært for eleverne at de må arbejde sammen på tværs i mange fag – men ikke må være sammen i pauser.</p> <p>Vi har haft afd møder, hvor vi har talt om, hvordan vi bedst gør synligt, at vi har fokus på af stand og hygiejne.</p> <p>Vi har meget fokus på de 5 råd.</p> |
| 5 | Udearealer                               | Orienteringspunkt<br>Opstart                                    | Kirsten       | 18.20 | <p>Vi har en legeplads som skal udskiftes</p> <p>Vi har økonomisk råderum</p> <p>Vi har politisk opbakning i forhold til området omkring Svalereden.</p> <p>KVH har kontaktet et landskabsarkitekt firma – Gustin – vi vil gerne have en samlet plan for områderne omkring skolen.</p> <p>Mødet er 7/9 kl 13.00</p>              |
| 6 | Proces for ansættelse af viceskoleleder. | Orientering – deltagelse af SB-medlem.                          | Kirsten       | 18.35 |  |
| 7 | Trafiksikkerhed - kys og kør.            | Afklaring, om der skal sættes ny kampagne i gang ved skolestart | Bestyrelsen   | 18.45 |  |
| 8 | Budget                                   | Fremlæggelse af budget  | Kirsten /Ulla | 18.55 |  |

|    |                                       |   |        |       |  |
|----|---------------------------------------|---|--------|-------|--|
| 9  | Forberedelse til næste tema-møde.     | Grundfortælling<br>Udeskole   | Fælles | 19.10 |  |
| 10 | Forberede besøg i klasserne           | Input til besøg   |        | 19.30 |  |
|    | Nyt for udvalg                        | Skolebestyrelseskursus<br>25. august<br>1. september  |        | 19.45 |  |
|    | Korte meddelelser og orientering fra: | <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Formanden</li> <li>2. Kontoret</li> <li>3. Lærerne</li> <li>4. Eleverne</li> <li>5. Forældrerepræsentanter</li> </ol> |        | 19.55 |  |
|    | Max. I alt 120 min                    |   |        | -     |  |

Er der mulighed for at vi kan bløde op på det med at man kun må lege klassevis? Ellers en forklaring på hvorfor der er forskel